

CONSENT FORM FOR PARTICIPANTS IN RESEARCH PROJECTS

استمارة موافقة المشاركين في المشاريع البحثية

KING'S
College
LONDON

Please complete this form after you have read the Information Sheet and/or listened to an explanation about the research.

يُرجى استكمال هذه الاستمارة بعد قراءة استمارة المعلومات و/أو الاستماع إلى شرح حول البحث

Title of project: Made Together, Displayed Apart: A Creative Research Inquiry into Al-Qatt Al-Asiri in Asir, Saudi Arabia	
عنوان المشروع: صنع معاً، عُرض منفرداً: بحث إبداعي في فن القط العسيري في منطقة عسير، المملكة العربية السعودية	
Ethical review reference number:	Version number: 1.0
رقم مرجع المراجعة الأخلاقية:	15/04/2026
	رقم الإصدار: ٢٠٢٦/٠٤/١٥ ١.٠
1. I confirm that I have read and understood the information sheet dated 15/04/2026, Version 1.0 for the above project and that I meet the eligibility criteria. I confirm I have had the opportunity to consider the information provided and to ask questions which have been answered to my satisfaction.	
١. أؤكد أنني قرأت وفهمت استمارة المعلومات المؤرخة في ١٥/٠٤/٢٠٢٦، الإصدار ١.٠، للمشروع المذكور أعلاه، وأتأكد أنني أستوفي معايير الأهلية وأؤكد أنه أُتيحت لي الوقت للنظر في المعلومات المقدمة وطرح الأسئلة التي تمت الإجابة عنها بصورة مُرضية.	
2. I consent voluntarily to be a participant in this project and understand that I can refuse to take part and can withdraw from the project at any time, without having to give a reason, up until the end of the collective painting session in July 2026. If I withdraw before this deadline, no data will be retained. If I withdraw after this deadline, I understand that the minimum amount of data required to manage records and complete the research project will be retained.	
٢. أنا أوافق طوعاً على المشاركة في هذا المشروع، وأدرك أنني أستطيع رفض المشاركة أو الانسحاب في أي وقت دون تقديم أي مبرر، حتى نهاية جلسة الرسم الجماعية في يوليو ٢٠٢٦. إذا انسحبت قبل هذا الموعد لن يتم الاحتفاظ بأي بيانات وفي حال انسحبت بعده أعلم أنه سيتم الاحتفاظ بالحد الأدنى من البيانات اللازمة لإدارة سجلات البحث وإتمامه.	
3. I understand my information will be processed for the purposes explained to me in the Information Sheet. I understand that such information will be handled under the terms of UK data protection law, including the UK GDPR and the Data Protection Act 2018.	
٣. أنا على علم أن معلوماتي الشخصية ستُعالج للأغراض الموضحة في استمارة المعلومات، وأنها ستُعامل وفقاً لقوانين حماية البيانات في المملكة المتحدة بما في ذلك اللائحة العامة لحماية البيانات (UK GDPR) وقانون حماية البيانات لعام ٢٠١٨.	
4. I understand that my information may be subject to review by responsible individuals from the College for monitoring and audit purposes.	
٤. أنا أدرك أن معلوماتي قد تخضع للمراجعة من قِبل الأفراد المسؤولين في الكلية لأغراض المراقبة والتدقيق.	
5. I agree to be identified in any research outputs, as explained in the Information Sheet.	

٥. أنا أوافق على الإفصاح عن هويتي في أي مخرجات بحثية، كما هو موضح في استمارة المعلومات.	
6. I prefer to remain anonymous in all research outputs. I understand that my canvas will still be displayed but will not be attributed to my name.	
٦. أفضل البقاء مجهولة الهوية في جميع مخرجات البحث، وأدرك أن لوحتي ستعرض دون نسبها إلى اسمي	
7. I consent to my data being shared with the researcher's academic supervisor at King's College London for the purposes of academic oversight. Where I have chosen to be identified, my identifiable data may be shared. Where I have chosen anonymity, only anonymised data will be shared. This is as outlined in the participant information sheet.	
٧. أوافق على مشاركة بياناتي مع المشرف الأكاديمي للباحثة في كينغز كوليدج لندن لأغراض الإشراف الأكاديمي وفي حال اخترت الإفصاح عن هويتي، يجوز مشاركة بياناتي الشخصية اما في حال اخترت إخفاء هويتي فستشارك البيانات المجهولة فحسب وذلك كما هو موضح في استمارة المعلومات.	
8. I agree that the researcher may retain and use my data for her own future research purposes, subject to the retention period and consent conditions I have agreed to.	
٨. أوافق على ان تحتفظ الباحثة ببياناتي وتستخدمها لأغراض بحثية مستقبلية خاصة بها، وذلك وفقاً لفترة الاحتفاظ وشروط الموافقة التي أقررت بها .	
9. I agree that the researcher may retain my contact details in order to send me a summary of the research findings upon request.	
٩. أوافق على أن تحتفظ الباحثة ببيانات التواصل الخاصة بي لإرسال ملخص نتائج البحث إلي عند الطلب.	
10. I consent to my voice and hands appearing in filmed content for the public display of the creative work, which may be made available online. I understand that this is a separate and optional consent and that my decision does not affect my participation in the research itself. If you do not wish to consent to this, please leave this box empty.	
١٠. أوافق على ظهور صوتي وأيدي في محتوى مُصوّر للعرض العام للعمل الإبداعي قد يُتاح عبر الإنترنت. أدرك أن هذه موافقة منفصلة واختيارية ولن يؤثر قراري على مشاركتي في البحث. في حال عدم الرغبة في الموافقة، يُرجى ترك هذه الخانة فارغة.	

اسم المشارك Name of Participant

التاريخ Date

التوقيع Signature

اسم الباحثة Name of Researcher

التاريخ Date

التوقيع Signature